

SC5019 EBAY淘宝 聪明灯 LED夜光 温度时间万年历 贪睡创意 闹钟

产品名称	SC5019 EBAY淘宝 聪明灯 LED夜光 温度时间万年历 贪睡创意 闹钟
公司名称	深圳市易天兴电子有限公司
价格	面议
规格参数	建议零售价: ¥ 30.00 产地: 深圳 风格: 休闲
公司地址	中国 广东 深圳 龙岗区 汇通大厦2层201A
联系电话	86 0755 89205563 13682611366

产品详情

小批发 方钟 电子钟 温度显示座钟 贪睡闹钟

sc5019 ebay淘宝 聪明灯led夜光 温度时间万年历 贪睡创意 闹钟

功能

4.5寸数码显示屏渐变闹铃5分钟重复led背光显示

日期万年历

温度

时间

聪明灯

材质

塑料

3个aaa电池

尺寸

产品尺寸：130x45x75mm外箱尺寸：482x302x385mm

包装

彩盒包装

认证

产品含ce和rohs生产

1.调时/月钮

2.调分/日/ 温度钮3.贪睡 /亮灯钮/

光控装置4.调年/小时转换钮5.功能选择钮6.响闹控制钮7.聪明灯开关8.电池盖

装入电池并启动闹钟打开电池盖（8）按电池槽低部的正负极标示放入三节aaa电池

时间设置按动功能选择钮（5）到时间设置位置按动调时/调月钮（1）调到所需设定的时间，特别注意pm与am时间，当被设置成pm时间后，一个pm标示将会显示按调分/调日钮/温度钮（2）到所需设定的分钟设定完成将功能选择钮（5）拨到锁定的位置上闹钟设置按动功能选择钮（5）到闹钟设置位置按动调时/调月钮（1）调到所需设定的时间，特别注意pm与am时间，当被设置成pm时间后，一个pm标示将会显示按调分/调日钮/温度钮（2）到所需设定的分钟设定完成将功能选择钮（5）拨到锁定的位置上日期设置/温度转换按动功能选择钮（5）到时间设置位置按调年/转换钮（4）调到所需设定的年份按动调时/调月钮（1）调到所需设定的月份按调分/调日钮/温度钮（2）到所需设定的日期设定完成将功能选择钮（5）拨到锁定的位置上按调分/日/温度钮，温度和华式度功能转换12/24小时显示设置拨动功能选择钮（5）到时间设置位置按动调年/转换钮（4），可实现12/24小时显示转换当调至24小时显示时，一个小"24"标示会出现在左上角设定完成将功能选择钮（5）拨到锁定的位置上响闹开关状态设置拨动响闹控制钮（6）至开的位置，一个响闹符号将会出现，当到达响闹时间点上响闹将会持续60秒钟拨动响闹控制钮（6）到关的位置将响闹设置取消贪睡与亮灯功能使用响闹声音正在响时，按贪睡/亮灯钮（3），响闹声音会停止5分钟后再次响起，同时背景灯会被点亮，随时按贪睡/亮灯钮（3）背景灯都会被点亮光控感应控制功能使用拨动感应选择钮（7）到开的位置，闹钟会自动根据光线的强弱来打开背景灯微光的效果，假如外界环境光线弱，背景微光将打开，反之不会打开推动感应选择钮（7）到关的位置将关闭此功能维护与储藏闹钟不使用时，请不用装电池。可用柔软的布片或纸巾清洗闹钟，不要使用具有腐蚀性的或有化学成份的清洗剂清洗。

sc5019 english manual

1.when the transfer i month button

2.adjustable points i day i temperature knob

3.snooze button i light i light control device

4.adjustable years i hour conversion button

5.function selection button

6.the alarm control button

?.smart lights switch

8.battery cover

insert the battery and starts the alarm clock

open the battery cover (8)

according to the lower part of the battery slot indicates batt 7 the right into the three aaa

take care not to mix old and new batteries

time setting

press the function button (5) to the time setting position

adjustable button press transfer i month (1) required to the set time, special attention to the pm and am time, when is set to pmafter a time, pm "will be displayed

according to the tone i daily button i temperature knob (2) to the desired setting minutes

set will function selection button (5) is allocated to the locked position.

alarm settings

press the function button (5) to the alarm locationadjustable button press transfer i month (1) required to the set time, special attention to the pm and am time, when is set to pm

after a time, pm "will be displayed

according to the tone i daily button i temperature knob(2) to the desired setting minutes

set will function selection button (5) is allocated to the locked position.

set date i temperature conversion

press the function button (5) to the time setting position

according to the transfer i conversion button (4) to theempty set year

adjustable button press transfer i month (1) required toset the month

according to the tone i daily button i temperature knob(2) required to set the date

set will function selection button (5) is allocated to the locked position.according to the tone i day i temperature

knob, temperature and degree of chinese type conversion functions 12/24 hour display settings

toggle function selection button (5) to the time setting position

press the transfer i conversion button (4), can be realized 12/24 hour display conversion

as to the 24 hour show, a small "24" mark will appear in the upper left corner

set will function selection button (5) is allocated to the locked position.

the alarm switch state setting

the alarm control stick (6) to the open position, an alarm symbol will appear,

when reaching the alarm time point alarm will, lasts 60 seconds

the alarm control button (6) to the off position alarm setting will cancel

snooze and lighting function

when the alarm sound is ringing, press the sleep /lighting button (3), the alarm sound will stop after 5 minutes again,

at the same time background exhibit of lanterns lit, lighting button (3) background lights will be lit at any time according to snooze i light induction control function

the induction button (7) to the open position,

the alarm will automatically according to the strength of environmental light to open background light

the light effect, if the external environment of weak light, background light will open, otherwise will not open select the button pushing induction (7) to the off position will turn off this feature.

maintenance and storage

when the alarm clock when not in use, please do not install the battery and the original packing box. a piece of cloth or paper towel to clean the alarm clock can be soft, do not use corrosive or cleaning agent has the chemical composition of the cleaning. keep the alarm clock to clean and dry, to avoid any problems

本产品的建议零售价是 ¥ 30.00，产地是深圳，风格是休闲，货号是SC5019，加工定制是是，加印LOGO是可以，外壳材质是塑料，箱装数量是60台，类别是闹钟，是否专利货源是是，专利类型是外观设计专利，专利号是ZL201130355423.2，颜色是白色中文丝印,黑色中文丝印,绿色中文丝印,蓝色中文丝印,淡红中文丝印,白色英文丝印,黑色英文丝印,绿色英文丝印,蓝色英文丝印,淡红英文丝印，支持混批是是